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Piotr Liroy-Marzec mówi o działalności Polskiej Izby Konopii.
Wskazuje,  że  ich  hodowcy  potrzebują  ochrony  prawnej.  Jak
ocenia,  wrogie  podejście  do  konopi  wynika  z  niewiedzy.  W
opinii rozmówcy Adriana Kowarzyka, rugowanie konopi źle wpływa
na zdrowie ludzi i stan gospodarki państwa.
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